
 
 
         Putten, 23 september 2021 

 
Aan het College van Burgemeester en Wethouders van Putten, 
i.a.a. afdeling Samenleving 
 
Onderwerp: Adviesaanvraag Kadernotitie Breed Welzijn Putten 
 
Op 7 september ontvingen wij het verzoek om uiterlijk 4 oktober advies uit te brengen over de door 
de gemeente uitgebrachte Kadernotitie Breed Welzijn Putten.  
Onze voorzitter heeft aangegeven, dat de korte termijn voor het uitbrengen van een weloverwogen 
reactie niet overeenkomt met de in het verleden gemaakte afspraken. Dat betreuren wij als raad en 
wij vragen daarvoor nadrukkelijk wederom uw aandacht. 
Desondanks heeft onze raad in zijn vergadering van 22 september ll de Kadernotitie besproken en we 
willen graag de volgende opmerkingen/kanttekeningen aan u voorleggen. 

1. De verhouding tussen wat de gemeente doet met de Brede Toegang en met het Brede 
Welzijn Putten is op dit moment nog onvoldoende duidelijk en vraagt daarom om uitwerking 
in deze notitie. 

2. De notitie is met haar ambities veeleisend en de vraag is, of dat binnen het gestelde budget 
wel reeel en uitvoerbaar is. Daarbij komt, dat de beoogde samenwerking veel van de 
verschillende partijen zal vragen. Wij pleiten ervoor om de notitie daarom toegankelijker te 
maken voor de verschillende medewerkers en vrijwilligers. Een meer concreet taalgebruik 
kan daarbij helpen. De gemeente zal ook vertrouwen in de uitvoering moeten uitstralen. Te 
veel nadruk op verantwoording en uitgebreide jaarverslagen kan anders ten koste gaan van 
wat er in het veld moet gebeuren. 

3. Wij vinden het van essentieel belang, dat ook bij de uitwerking van deze belangrijke notitie 
de “menselijke maat” leidend moet zijn en blijven. Voorkom daarom een doorslaande reactie 
naar beheersing. Bezuiniging op kosten kan wellicht op de korte termijn effect hebben, maar 
op de langere termijn juist schade aanrichten. In de notitie wordt aangegeven, dat de 
ondersteuning aan de individuele burger moet worden opgebouwd vanuit de 
“verantwoordelijksheidsladder”. Op zich begrijpen we deze opstelling, maar we 
waarschuwen ervoor, dat in individuele problemen niet krampachtig de weg van de ladder 
wordt doorlopen. Individueel maatwerk moet mogelijk blijven als uitvoering van de 
menselijke maat. 

4. De notitie gaat uit van een regisseursrol, die namens de vier betrokken organisaties 
verantwoordelijk en aanspreekbaar is. Wij verzoeken u om meer helderheid te verschaffen 
over de inhoud en positie van de regisseursrol, juist ook richting de deelnemende 
organisaties. 

5. Wij vinden het van belang, dat er in Putten sprake is van een inclusieve samenleving. In het 
bestaande Inclusiepanel zijn wij vertegenwoordigd en dringen wij aan op concrete stappen. 
Het moet vanzelfsprekend zijn, dat kwetsbare jongeren zo veel mogelijk in reguliere 
voorzieningen kunnen deelnemen. En dat geldt uiteraard ook voor alle andere minderheden, 
of kwetsbare groepen. De notitie zou daaraan, wellicht ten overvloede, extra aandacht 
kunnen besteden. Hoe denkt de gemeente de inwoners daarbij intensiever te betrekken? 



6. Tenslotte achten wij het van belang, dat in de definitieve nota aandacht wordt besteed aan 
bezwarenprocedures. Wij achten het gewenst, dat Putten overgaat tot het instellen van een 
onafhankelijke klachtencommissie, c.q. het benoemen van een ombudsvrouw of-man. Juist 
het instellen van een dergelijke commissie of persoon kan leiden tot een groter vertrouwen 
van de burger/inwoner in zijn of haar gemeentebestuur en de daaraan verbonden 
(ambtelijke) organisaties. 

 
Graag ontvangen wij van het college een ontvangstbevestiging van ons advies, alsmede een 
inhoudelijke reactie voor de behandeling in commissieverband. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Participatieraad Putten, 
Jan van Hulsteijn, secretaris 


